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Revidering förfrågningsunderlag Barnavårdscentral 
 
Vänsterpartiet anser att verksamheterna vid Barnmorskemottagning och Barnavårdscentral 
lämpar sig dåligt för att bedrivas som vårdval, och därför var vi från början emot vårdvalen. 
Norrtälje kommun är en kommun med en äldre befolkning och underlaget för flera 
konkurrerande BMM och BVC är litet. Nya mottagningar riskerar att dra undan fötterna för 
Familjens hus i Norrtälje och försvåra etableringen av familjecentraler i Hallstavik och 
Rimbo. Arbetet som görs på BMM och BVC är otroligt viktigt för nya människors första tid i 
livet, och en nära samverkan med socialtjänsten, öppna förskolan och andra verksamheter 
som riktar sig till de yngsta barnen och deras familjer är central för att stötta och vägleda på 
bästa sätt, men också för att upptäcka behov där andra verksamheter behöver kopplas in. 
I övrigt motsätter vi oss inte att förutsättningarna för verksamheterna förbättras, men ser det 
som önskvärt att kunna styra och förvalta resurserna på bästa sätt för att ge alla barn och 
familjer i hela kommunen en god tillgänglighet och hög kvalitet. Vi anser inte att vårdval är 
den optimala modellen för detta. 
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